
AGENDERINGSVERZOEK COMMISSIE FYSIEKE LEEFOMGEVING 

 

Beste collega's, 

Tijdens een spreekuur van onze fractie in Crabbehof, 17 februari jongstleden, hadden we ook een 

goed gesprek met Roger Wagemans, bekend van zijn inzet tegen zwerfvuil in de wijk.  

Hoewel er een aantal maatregelen zijn getroffen om de strijd tegen zwerfvuil vooruit te helpen 

blijken deze nog niet afdoende. Ook zijn nog niet alle beloften waargemaakt. 

Daarnaast hadden we met aanwezigen een discussie over verdere maatregelen die genomen zouden 

kunnen worden. Inclusief voorkomen dat mensen op een verkeerde manier zich van hun afval 

ontdoen. 

Punten die  aan de orde kwamen zijn: 

1. De beloofde container voor afvoer van het vuil dat te groot is voor de gewone ondergrondse 

containers is nog niet gerealiseerd;  

2. Het ontbreken van een sleutel voor de vrijwilligers voor de ondergrondse containers om 

"vastlopers" te verhelpen wordt nog steeds als problematisch ervaren; 

3. Het feit dat pasjes maar toegang geven tot twee containers, die in veel gevallen tegelijk vol 

zijn, leidt ertoe dat mensen hun vuil achterlaten. Waarom geen toegang tot een grotere set 

containers in de buurt (of voor de  hele wijk). Of containers helemaal open moesten zijn, 

daar bestonden verschillende meningen over; 

4. Voor zover het mogelijk is mensen op heterdaad te betrappen op vuil over de rand van het 

balkon kiepen, of op straat achter laten, was weinig optimisme. Voor zover mogelijk zou het 

belangrijk zijn vooral in de avond te komen kijken; 

5. De indruk ontstaat dat bij veel nieuwkomers niet duidelijk is wat de procedures zijn rond 

aanbieden van afval. Hier is met voorlichting en begeleiding wellicht het nodige te winnen; 

6. De procedures rond aanbieden van grof vuil worden als ingewikkeld en bureaucratisch 

ervaren (per keer voor 200 'punten' maximaal aanbieden);  

7. Plastic Afval zou vaker opgehaald moeten worden en bij voorkeur op een vaste dag in de 

week. 

8. Ook de situatie rond het aanbieden van de PMD zakken is vaak onduidelijk. 

Wat op de avond ook aan de orde kwam, maar vaker al door mij als dringende wens is gehoord: 

verspreid weer op papier voorafgaand aan elk jaar de HVC afvalkalender. Dat is veel duidelijker dan 

een app die mensen moeten downloaden en installeren. Nog even afgezien van het feit dat niet 

iedereen even digitaal vaardig is. Natuurlijk kost dit wat geldt, maar dat kan zich snel terug betalen 

als de hoeveelheid zwerfafval hiermee kan worden terug gedrongen, en daarnaast is dit een goede 

service aan de burgers. 

Graag zou ik, in eerste instantie met de leden van de commissie fysiek, van gedachten willen wisselen 

over deze problemen, en over hoe de stad meer daadkrachtig vrijwilligers terzijde kan staan die hun 

vrije tijd inzetten voor het schoonhouden van onze stad. 

Ik overweeg ook een motie - liefst breed ondersteund en/of opgesteld, om het college te vragen 

aanwijsbare verbeteringen op afzienbare termijn door te voeren. 

 

Ronald Portier 

SP 


